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Abstract (en)
Fuels for combustion engines, containing small amounts of additives, comprising a) detergents which contain amino or amido groups and which
are known per se, for cleaning the inlet system or keeping it clean and b) as carrier oil, a mixture of ba) polyethers based on propylene oxide and/
or butylene oxide having a molecular weight of at least 500 and bb) esters of monocarboxylic acids or polycarboxylic acids and alkanols or polyols,
these esters having a minimum viscosity of 2 mm<2>/s at 100 DEG C.

Abstract (de)
Kraftstoffe für verbrennungsmaschinen, enthaltend geringe Mengen an Additiven, bestehend aus a) an sich bekannten Amino- oder Amidogruppen
enthaltenden Detergentien zur Reinigung bzw. Reinhaltung des Einlaßsystems und b) als Trägeröl einer Mischung aus ba) Polyethern auf der Basis
von Propylenoxid und/oder Butylenoxid mit einer Molmasse von mindestens 500 und bb) Estern aus Monocarbonsäuren oder Polycarbonsäuren und
Alkanolen oder Polyolen, wobei diese Ester eine Mindestviskosität von 2 mm²/s bei 100°C aufweisen.
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